

Медиен мониторинг 21 - 28 март 2025 г.

СЪДЪРЖАНИЕ

ЧЛЕНОВЕ НА БДФ
КОМПАНИИ И ОРГАНИЗАЦИИ ИЗВЪН БДФ
КАМПАНИИ
ЗАСТЪПНИЧЕСТВО И ГРАЖДАНСКО ОБЩЕСТВО

ЧЛЕНОВЕ НА БДФ

Заглавие: **Фондация "Искам бебе" ще отбележи 18 години от създаването си с молебен за чадородие в Троянския манастир**

Дата: 21.03.2025 15:37
Медия: **Троянски новини**

Заглавие: **Българска фондация Биоразнообразие: Колко чиста и достъпна е водата в България**

Дата: 21.03.2025 16:01
Медия: **Българска телеграфна агенция**

Заглавие: **ОББ и Grand Hotel Millennium Sofia даряват 60 минути на природата**

Дата: 21.03.2025 16:09
Медия: **Actualno.com**

Заглавие: **Kaufland са изплатили 1,22 млрд. лв за заплати в България за последните 19 години**

Дата: 21.03.2025 16:00
Медия: **Бизнес новините**

Заглавие: **BCause и BESCO - развиваме предприемаческа общност заедно**

Дата: 21.03.2025 18:31
Медия: **BCause**

Заглавие: **Повече от 5000 бебета са родени с финансовата подкрепа на фондация "Искам бебе", която днес отбелязва 18 години от създаването си**

Дата: 23.03.2025 05:00
Медия: **ПроНюз Добрич**

Заглавие: От "Искам бебе" предлагат нуждаещите се от донорски генетичен материал също да бъдат подкрепяни от фонд "Инвитро", каза Мария Янева

Дата: 23.03.2025 14:42
Медия: [ПроНюз Добрич](#)

Заглавие: Кока-Кола България подкрепи WWF България в масова доброволческа акция по почистване на река Искър

Дата: 24.03.2025 16:22
Медия: [Днес Дир.бг](#)

Заглавие: Фондацията на TELUS Digital Bulgaria кани граждански организации да кандидатстват със свои проекти за финансиране

Дата: 24.03.2025 23:55
Медия: [Информационен портал за неправителствените организации](#)

Заглавие: Търсим мотивирани учители, които да станат ментори на отбор по роботика

Дата: 25.03.2025 10:08
Медия: [Фондация "Работилница за граждански инициативи"](#)

Заглавие: Фондация "Искам бебе" отбеляза 18 години от създаването си с най-големия си дарител д-р Милен Врабевски

Дата: 25.03.2025 12:16
Медия: [Българска телеграфна агенция](#)

Заглавие: Фондация "BCause" даде старт на програмата "Капка по капка"

Дата: 25.03.2025 16:15
Медия: [Радио София](#)

Заглавие: Фондация "BCause" даде старт на програмата "Капка по капка"

Дата: 25.03.2025 16:15
Медия: [Българско национално радио](#)

Заглавие: Над 2,5 млн. лв. инвестира ФРГИ в гражданския сектор през 2024 г.

Дата: 27.03.2025 14:37
Медия: [Фондация "Работилница за граждански инициативи"](#)

Заглавие: Фондация BCause стартира "Капка по капка" за устойчив достъп до вода с подкрепата на ЈТИ

Дата: 27.03.2025 13:02
Медия: [Дарик](#)

Заглавие: Проектът "Малки еко герои" на русенското сдружение "Ателие за креативни идеи" получи одобрение в конкурса Vivacom регионален грант

Дата: 28.03.2025 08:21

Медия: [Русе инфо](#)

Заглавие: Социалната кампания на Kaufland "Дари с DARA" получи отличие от Българския форум на бизнес лидерите

Дата: 27.03.2025 20:20

Медия: [Projectmedia](#)

Заглавие: Фондация BCause стартира Капка по капка за устойчив достъп до вода с подкрепата на JTI

Дата: 27.03.2025 17:11

Медия: [OFFNews](#)

Заглавие: "Винекс Славянци": В партньорство с Lidl затвърдихме лидерската си позиция във винарския бранш в България

Дата: 27.03.2025 16:46

Медия: [OFFNews](#)

Заглавие: Фондация "Докова и Доков за бъдеще" с подкрепа за международна филмова продукция, посветена на културното наследство на България

Дата: 26.03.2025 23:55

Медия: [Информационен портал за неправителствените организации](#)

Заглавие: Обучението за фондонабиране събра над 20 представители на организациите по Фонд INSPIRE

Дата: 25.03.2025 23:55

Медия: [Фондация "Работилница за граждански инициативи"](#)

Заглавие: Социални проекти на "Кауфланд България" получиха отличие от Българския форум на бизнес лидерите

Дата: 26.03.2025 16:24

Медия: [Българска телеграфна агенция](#)

Заглавие: Координаторите на "Искам бебе" от Северозападна България участваха в годишнина на Фондацията /снимки/

Дата: 26.03.2025 15:03

Медия: [BulNews.bg](#)

КОМПАНИИ И ОРГАНИЗАЦИИ ИЗВЪН БДФ

Заглавие: За 18-и път България се включва в инициативата "Часът на Земята"

Дата: 21.03.2025 15:34

Медия: [MediaNews.BG](#)

Заглавие: Колко чиста и достъпна е водата в България?

Дата: 21.03.2025 15:49
Медия: [Агенция "КРОСС"](#)

Заглавие: Община Панагюрище и "ОПТИКС" АД подписаха дарителски договор

Дата: 21.03.2025 16:21
Медия: [PIA-news](#)

Заглавие: Граждански организации от Плевен и региона могат да кандидатстват за финансиране до 30 000 лв.

Дата: 21.03.2025 17:14
Медия: [Посоки Плевен](#)

Заглавие: Киберексперти, психолози и действащи полицаи от ГДБОП споделиха опыта си пред наши студенти на семинар по проекта "TRENDY Дигитално без тормоз"

Дата: 21.03.2025 19:09
Медия: [Университет за национално и световно стопанство](#)

Заглавие: "Синдромът на празния кошер" опустошава пчелините в страната

Дата: 22.03.2025 08:51
Медия: [Dunavmost](#)

Заглавие: Пловдив е домакини на регионален кръг на Петнадесетото национално състезание по правопис на английски език Spelling Bee 2025

Дата: 22.03.2025 11:22
Медия: [Под тепето](#)

Заглавие: Часът на Земята е тук: включете се в почистването на р. Искър заедно с WWF

Дата: 21.03.2025 19:41
Медия: [За да остане природа](#)

Заглавие: Защо сдружение "Самаряни" се казва така

Дата: 23.03.2025 11:37
Медия: [Зарата](#)

Заглавие: "Подари време": как фондация стана собственик на AI компания

Дата: 23.03.2025 12:10
Медия: [Капитал](#)

Заглавие: Несломимия Виктор се качи 19 пъти поред на Черни връх в благотворителна кауза

Дата: 23.03.2025 20:40

Медия: [Флагман.бг](#)

Заглавие: Фондация в Разград събира номинации за годишните награди "Ученик на годината"

Дата: 24.03.2025 08:48

Медия: [Българска телеграфна агенция](#)

Заглавие: Видинската болница получи като дарение медицинска техника и оборудване

Дата: 24.03.2025 11:29

Медия: [ПроНюз Добрич](#)

Заглавие: 40 ученици се върнаха към дивата природа

Дата: 24.03.2025 14:12

Медия: [Родопи 24](#)

Заглавие: Ротари Карлово дарява дефибрилатори

Дата: 24.03.2025 15:34

Медия: [Карлово Онлайн](#)

Заглавие: Има тревожен скок на случаите с домашно насилие

Дата: 24.03.2025 14:33

Медия: [Българско национално радио](#)

Заглавие: Казанлъшката фондация Animal Hope предлага промени в проекта на Наредбата за реда и условията за отглеждане на животни

Дата: 24.03.2025 17:51

Медия: [Българска телеграфна агенция](#)

Заглавие: Българският форум на бизнес лидерите връчи годишните си награда за отговорен бизнес

Дата: 24.03.2025 19:59

Медия: [Българска телеграфна агенция](#)

Заглавие: Включи се в събиране на стотинки с "Аз вярвам и помагам"!

Дата: 25.03.2025 10:05

Медия: [My PR](#)

Заглавие: Безопасните и здравословни условия на труд донесоха поредни награди на AES България

Дата: 25.03.2025 11:31

Медия: [3e-news](#)

Заглавие: Нов български университет организира първата Академия за неправителствени организации

Дата: 25.03.2025 12:45
Медия: [ПроНюз Добрич](#)

Заглавие: **Близо 70 хиляди двойки у нас страдат от репродуктивни проблеми**

Дата: 25.03.2025 14:08
Медия: [Зарата](#)

Заглавие: **Равен достъп до качествено образование: Може ли училището да прекъсне цикъла на бедността?**

Дата: 25.03.2025 13:50
Медия: [Българско национално радио](#)

Заглавие: **БФБЛ обяви победителите в престижните Годишни награди за отговорен бизнес 2024**

Дата: 25.03.2025 14:04
Медия: [Бизнес новините](#)

Заглавие: **Летният лагер по журналистика на sCOOL Media очаква гимназисти от цялата страна**

Дата: 26.03.2025 09:01
Медия: [Вестник Борба](#)

Заглавие: **Фондация "Русе – град на свободния дух" ще привлича още повече туристи с нови инициативи през 2025 г.**

Дата: 27.03.2025 15:41
Медия: [24 часа Пловдив](#)

Заглавие: **Фондацията "Енчо Керязов" обяви полуфиналистите в категорията "Образование" в 14-ото издание на годишните си награди**

Дата: 27.03.2025 14:30
Медия: [Българска телеграфна агенция](#)

Заглавие: **Български атлети със Синдром на Даун заминаха за европейското първенство в зала**

Дата: 27.03.2025 14:04
Медия: [Corner.dir.bg](#)

Заглавие: **Деца от Пловдив са сред младите умове на България! Наградите на Фондация Енчо Керязов**

Дата: 27.03.2025 13:37
Медия: [PlovdivNews.bg](#)

Заглавие: **Фондация "Кор Кароли" търси доброволци**

Дата: 27.03.2025 12:24
Медия: [Варна утре](#)

Заглавие: Започна Програма за финансова грамотност за ученици

Дата: 28.03.2025 07:47

Медия: Радио Варна

Заглавие: Търсят се доброволци за ветроходни събития във Варна

Дата: 27.03.2025 23:55

Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Лайънс Клуб Русе Север с наситена от събития програма, посветена и на 15-годишния рожден ден на клуба.

Дата: 27.03.2025 20:10

Медия: Акцент БГ

Заглавие: 22-рото издание на "Българската Коледа" подпомогна лечението на първите 303 деца

Дата: 27.03.2025 19:40

Медия: E-79 News

Заглавие: Фондация "Искам бебе" отбеляза 18 години от създаването си

Дата: 27.03.2025 17:53

Медия: Епицентър

Заглавие: Топ специалисти от Елаците-Мед участваха в кариерен форум

Дата: 27.03.2025 17:27

Медия: Botevgrad.com

Заглавие: БИПИ: БТА е най-одобряваната сред институциите, чиито ръководства се избират от парламента

Дата: 27.03.2025 16:54

Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Ученици от Хасково участваха в инициативата "Празник на Европейските ценности", организирана от Фондация "Хало" по европейски проект

Дата: 27.03.2025 15:47

Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Фондацията "Енчо Керязов" обяви полуфиналистите в категорията "Образование" в 14-ото издание на годишните си награди

Дата: 27.03.2025 14:30

Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Ново проучване сред европейските журналисти разкрива, че повече от 60% са принудени да си осигуряват допълнителни доходи

Дата: 27.03.2025 13:21

Медия: Под тепето
Заглавие: <u>Комплекс за социални услуги – Ресурсен център към Фондация "Владиславово"</u> Дата: 27.03.2025 11:43 Медия: Днес+
Заглавие: <u>Фондация "Александър Русев": Над 13 хил. лв. за Фондация "Александър Русев" с подкрепата на топ готвачи от "Hell's Kitchen" в Русе</u> Дата: 27.03.2025 11:01 Медия: Българска телеграфна агенция
Заглавие: <u>Ученици от Русе се учат на дарителство и социална отговорност</u> Дата: 27.03.2025 10:51 Медия: Русе инфо
Заглавие: <u>"Асарел-Медет" домакинства Деня на кариерното развитие на Минно-геоложки университет "Св. Иван Рилски"</u> Дата: 26.03.2025 23:55 Медия: Индустриален клъстер Средногорие
Заглавие: <u>Ремонтират с дарения за над 600 хил. лв. детското отделение на болницата в Дупница</u> Дата: 27.03.2025 07:35 Медия: Пирин press
Заглавие: <u>Следим живота на още осем черни лешояда в Източните Родопи</u> Дата: 26.03.2025 23:55 Медия: Информационен портал за неправителствените организации
Заглавие: <u>Кюстендилско село получи 15 000 лева бонус от британски филм</u> Дата: 26.03.2025 16:29 Медия: Искра.бг
Заглавие: <u>Социален проект за пътна безопасност на Shell България с две престижни награди</u> Дата: 26.03.2025 13:34 Медия: My PR
Заглавие: <u>Столична библиотека и "Глобални библиотеки" представят "Образовани дигитални граждани в библиотеките"</u> Дата: 26.03.2025 12:38 Медия: Епицентър

Заглавие: ТЕЦ "Ей И Ес Гълъбово" получи международна награда International Safety Award

Дата: 26.03.2025 10:30

Медия: **ПроНюз Добрич**

КАМПАНИИ

Заглавие: Доброволци на БМЧК – Русе отбелязаха Световния ден на хората със синдром на Даун

Дата: 21.03.2025 16:08

Медия: **TVN-Bulgaria**

Заглавие: Пълен успех! Самоковци събраха 11 952 лв. за трансплантацията на Мая Конова

Дата: 21.03.2025 17:01

Медия: **4ВЛАСТ**

Заглавие: Благотворителен базар и приготвяне на традиционни ястия са сред инициативите за празника на Угърчин

Дата: 21.03.2025 17:10

Медия: **ПроНюз Добрич**

Заглавие: "Родопа" записа домакинска победа, а феновете събраха над 1 150 лева за лечението на Мишо

Дата: 23.03.2025 12:30

Медия: **Kardjali.bgvesti.NET**

Заглавие: БЧК и Червеният полумесец предоставиха 300 хранителни пакети на деца и семейства в нужда в Разградско

Дата: 24.03.2025 08:36

Медия: **ПроНюз Добрич**

Заглавие: "Не си сам" стартира нова благотворителна кампания в Перник

Дата: 24.03.2025 09:21

Медия: **Радио Благоевград**

Заглавие: Манол Пейков предаде 27 000 евро, дарени за пострадалите в Кочани

Дата: 24.03.2025 09:51

Медия: **OFFNews**

Заглавие: Разложките кукери участваха уникален спектакъл в София в подкрепа на децата с таласемия.

Дата: 24.03.2025 10:25

Медия: **Струма**

Заглавие: Зов за помощ: 33-годишна жена се бори с рак на гърдата, има нужда от средства за лечение в чужбина

Дата: 24.03.2025 10:35
Медия: Фокус

Заглавие: На Благовещение в област Варна започва дългосрочна областна кръводарителна кампания под надслов "Дари кръв "Спаси живот"

Дата: 24.03.2025 11:08
Медия: СайтЪТ

Заглавие: Благотворителният базар "Купи книга, дари надежда" ще се състои в Ректората на Софийския университет

Дата: 24.03.2025 11:30
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Първият по рода си AI апарат за сърце пристигна в Пловдив

Дата: 24.03.2025 12:00
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Предизвикателствата пред приобщаващото образование на ученици със специални образователни потребности ще бъдат обсъдени на кръгла маса в НС

Дата: 24.03.2025 12:12
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: ЕКГ апаратура с изкуствен интелект за около 10 хиляди лева беше дарена на МБАЛ "Свети Мина" в Пловдив

Дата: 24.03.2025 12:37
Медия: Утро Русе

Заглавие: Събират пари, дрехи и храна за децата на Ирина, която бе убита в Трявна

Дата: 24.03.2025 12:24
Медия: Труд

Заглавие: В Дупница с благотворителна кампания за Великден

Дата: 24.03.2025 07:17
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Младата майка Йоана има нужда от помощта ни, за да пребори болестта

Дата: 24.03.2025 12:51
Медия: Actualno.com

Заглавие: Дариха ЕКГ апарат с изкуствен интелект на общинската "Св. Мина"

Дата: 24.03.2025 13:21
Медия: Под тепето

Заглавие: Дариха оборудване на видинската болница

Дата: 24.03.2025 13:30

Медия: [Враца днес](#)

Заглавие: Доброволци рисуват благотворително в подкрепа на "Пътешествие с кауза"

Дата: 25.03.2025 13:03

Медия: [Радио Стара загора](#)

Заглавие: Онкологичният център във Враца получи дарение на стойност 124 000 лева

Дата: 27.03.2025 15:00

Медия: [MediaNews.BG](#)

Заглавие: 303 деца получават дарения от "Българската Коледа"

Дата: 28.03.2025 08:52

Медия: [Zdrave.net](#)

Заглавие: Младежкият общински съвет в Стара Загора организира великденска благотворителна кампания "Дари, за да зарадваш"

Дата: 28.03.2025 08:02

Медия: [ПроНюз Добрич](#)

Заглавие: От началото на 22-ото издание на "Българската Коледа" до момента са получени дарения за 3 750 000 лева

Дата: 27.03.2025 19:57

Медия: [Екип Нюз](#)

Заглавие: "Българската Коледа" осигури лечение и рехабилитация за над 300 деца

Дата: 27.03.2025 18:31

Медия: [Moreto.net](#)

Заглавие: Червеният куиз събра 1950 лв. за благородна кауза

Дата: 27.03.2025 10:44

Медия: [Тема Спорт](#)

Заглавие: Дарете средства за закупуването на специализирана неонатална линейка

Дата: 26.03.2025 17:34

Медия: [My PR](#)

Заглавие: Ремонтират с дарения за над 600 хил. лв. детското отделение на болницата в Дупница

Дата: 26.03.2025 17:08

Медия: [DarikNews.bg](#)

Заглавие: Фондация "За Утре" – "INnate' ART Inclusion" ще продеве учение в село Долни Раковец

Дата: 26.03.2025 16:35

Медия: [Pernik News](#)

ЗАСТЪПНИЧЕСТВО И ГРАЖДАНСКО ОБЩЕСТВО

Заглавие: "Аз вярвам и помагам": Какъв е смисълът да се събират капачки и след това да се изхвърлят до контейнерите? Наказвате ли някого?

Дата: 21.03.2025 15:37

Медия: [СайтЪТ](#)

Заглавие: Фондация "Колективът" организира конференция в Университета по архитектура, строителство и геодезия

Дата: 21.03.2025 16:03

Медия: [Утро Русе](#)

Заглавие: Филантропът д-р Юлиян Моллов помага за лечението на българи у нас и в чужбина

Дата: 22.03.2025 09:49

Медия: [Bulgaria ON AIR](#)

Заглавие: Огромно щастие за Мария Силвестър

Дата: 22.03.2025 11:28

Медия: [Агенция Стандарт](#)

Заглавие: На 31 май ще бъде тазгодишното поклонение в памет на жертвите на концлагера "Белене"

Дата: 22.03.2025 16:10

Медия: [Фактор](#)

Заглавие: Граждански организации от Северозапада могат да кандидатстват за финансиране до 30 000 лв.

Дата: 22.03.2025 16:38

Медия: [Зов нюз](#)

Заглавие: Все още има предразсъдъци към хората с увреждания, което пречи за развитието на социалните услуги

Дата: 23.03.2025 07:04

Медия: [Българско национално радио](#)

Заглавие: Фондация "Будителките": 5 българки са убити от партньорите си от началото на годината, близките на жертвите на насилие могат да направят много!

Дата: 24.03.2025 09:17

Медия: [Petel.bg](#)

Заглавие: Проектите на АПБ „Детска пътека“, „Темида вижда детето“ и „Прокурор за един ден“ обсъждани сред добрите европейски практики на форум на Международната комисия на юристите

Дата: 24.03.2025 09:51

Медия: [Асоциация на Прокурорите в България](#)

Заглавие: 74 процента от младите българи смятат да напуснат България

Дата: 24.03.2025 12:13

Медия: [Petel.bg](#)

Заглавие: Има тревожен скок на случаите с домашно насилие

Дата: 24.03.2025 15:40

Медия: [ПИК](#)

Заглавие: Закон за доброволчеството – възможен ли е у нас, обсъждат да се дава и отпуск

Дата: 27.03.2025 14:30

Медия: [Novinite.bg](#)

Заглавие: Професор д-р Евгения Цанкова дарява едногодишна стипендия за ученик в 12. клас, посещавал българско училище в Масачузетс

Дата: 27.03.2025 20:00

Медия: [Българска телеграфна агенция](#)

Заглавие: БИПИ: БТА е най-одобряваната сред институциите, чиито ръководства се избират от парламента

Дата: 27.03.2025 16:54

Медия: [Днес Дир.бг](#)

Заглавие: Ново проучване сред европейските журналисти разкрива, че повече от 60% са принудени да си осигуряват допълнителни доходи

Дата: 27.03.2025 13:21

Медия: [Под тепето](#)

Заглавие: Закон за доброволчеството – възможен ли е у нас

Дата: 27.03.2025 08:34

Медия: [Kmeta.bg](#)